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Številka:  900-0004/2022-1 (413) 
Datum:  11. 5. 2022 

 
Z A P I S N I K  

 
27. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  

ki je bila v četrtek, 14. aprila 2022, ob 16. uri, 
v prostorih Mestne občine Novo mesto, Glavni trg 7 (Rotovž), sejna dvorana.  

 
 
Sejo je pričel in vodil mag. Gregor Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku 
pozdravil članice in člane Občinskega sveta ter vse prisotne na seji.  
 
 

Ugotovitev števila navzočih 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je članice in člane Občinskega sveta seznanil, da je svoj 
izostanek s seje opravičila članica Sara Tomšič ter da so najavili zamudo na sejo članici Vesna 
Vesel in Maja Žunič Fabjančič ter član dr. Janez Povh.    
 
V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
je župan ob 16.09 uri ugotovil, da je pred pričetkom seje prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 
20 članic in članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom 
in odločanjem. Naknadno so se seje udeležili članici in člani: Rok Mežnar (ob 16.10 uri), Mario 
Krapež (ob 16.12 uri), Uroš Lubej (ob 16.13 uri), Vesna Vesel (ob 16.16 uri), dr. Janez Povh (ob 
16.16 uri), Bojan Kekec (ob 16.16 uri), Srečko Vovko (ob 16.23 uri) in Maja Žunič Fabjančič (ob 
16.20). Na seji je bilo dejansko prisotnih 28 članic in članov Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto.  
 
a) Prisotne članice in člani Občinskega sveta: 
Mojca Andolšek, mag. Franc Bačar, Vesna Barborič, Ana Bilbija, Štefan David, Marko Dvornik, 
Eva Filej Rudman, Boštjan Grobler, Suzana Hočevar, Bojan Kekec, Alojz Kobe, Primož Kobe (do 
17.17 ure), Jasna Kos Plantan, Peter Kostrevc, Mario Krapež, Uroš Lubej, Goran Makar, Rok 
Mežnar, Alenka Muhič (do 18.30 ure), Janez Murn, dr. Janez Povh, Mira Retelj, Duško Smajek, 
Marjanca Trščinar Antić, Vesna Vesel, Srečko Vovko, mag. Adolf Zupan in Maja Žunič Fabjančič 
(do 18.45 ure).    
 
b) Opravičeno odsotna članica Občinskega sveta:  
- Sara Tomšič. 
 
c) Odsotni član: 
- Matjaž Engel.  
 
d) Prisotni predstavniki Občinske uprave:  

- mag. Gregor Macedoni, župan, 
- dr. Vida Čadonič Špelič, direktorica Občinske uprave,  
- Brigita Železnik, direktorica Skupne občinske uprave občin Dolenjske,  
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- dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj,  
- Vanja Lakner, vodja Urada za finance in splošne zadeve, 
- Urška Ožbolt, vodja Oddelka za komunalne dejavnosti,  
- Natalija Pernek, vodja Oddelka za finance in proračun,  
- Meta Retar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti,  
- Pia Svilan, vodja Oddelka za premoženjske zadeve,  
- Špela Bele Zatežić, Oddelek za investicije,  
- Klemen Beličič, Oddelek za promet in mobilnost, 
- mag. Sandra Boršić, Kabinet župana,  
- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- Dragica Grabnar, Oddelek za finance in proračun,  
- Urban Kramar, Kabinet župana,  
- mag. Janja Macedoni, Oddelek za finance in proračun,  
- Aleš Šurla, Razvojno projektna pisarna,  
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve ter 
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 
 

e) Ostali prisotni:  
- Aleš Makovac, Zavod Novo mesto (pri 10. točki), 
- mag. Blaž Malenšek, ESPRI d.o.o. (pri 7. in 8. točki) ter 
- predstavniki medijev. 

 
Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 
občine Novo mesto.  
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je obvestil članice in člane Občinskega sveta, da so bila naknadno 
pred sejo, na spletni strani mestne občine objavljena še naslednja gradiva: 

- dodatno gradivo pri 11. in 22. točki (predlog za razširitev dnevnega reda), 
- poročila delovnih teles ter 

- poročilo župana.  
 

Pred sejo pa je bil na spletni strani objavljen še čistopis predloga dnevnega reda 27. seje 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki so ga svetniki prejeli tudi na klop.  

 
 

Določitev dnevnega reda 
 
I. 

Umik točk z dnevnega reda  
 
Župan in svetniki niso imeli predlogov za umik točk z dnevnega reda 27. seje Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto.  
 

II.  
Razširitev dnevnega reda 

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je predlagal razširitev dnevnega reda 27. seje Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto z novima točkama: 
- 11. Javna univerza Novo mesto ter 
- 22. Obsodba agresije na Ukrajino. 
 
Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto niso imeli predlogov za razširitev 
dnevnega reda 27. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
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V razpravi o županovih predlogih za razširitev dnevnega reda 27. seje Občinskega sveta so 
razpravljali: mag. Adolf Zupan (izrazil veliko zadovoljstvo, da je najprej Odbor za družbene 
dejavnosti podprl njegov predlog in nato še župan kot svoj prevzel predlog, ki se v širšem smislu 
nanaša na podporo prizadevanjem za pridobitev javne univerze v Novem mestu, v ožjem smislu 
pa, da Občinski svet čimbolj enotno izrazi podporo k ustanovitvi raziskovalno-razvojnega zavoda 
ter s tem na nek način opozori bodočo Vlado, da ne bi razveljavila odločitve sedanje Vlade; če je 
možnost študija bližje, je dokazano, da več mladih študira; predlog Občinskemu svetu, da enotno 
podpre pobudo), Alojz Kobe (podpora pobudi in poziv svetnikom, da pobudo enotno podprejo ter 
se s tem da enotno stališče, da se na nek način podpira tudi regionalizacijo in skladen regionalni 
razvoj, ki ga sedaj ni; Slovenija je trenutno izrazito centralizirana, kar je problematično iz vseh 
vidikov: zaposlovanja, ekologije itd.), Štefan David (podpora predlogu; nesprejemljivo je, da 
politika nasprotuje razvoju visokošolskega izobraževanja na Dolenjskem; v svetniški skupini bodo 
odločno podprli in si prizadevali, da se javna univerza ustanovi in tudi programi, ki so bili razviti v 
tem okolju, so naši programi in so bili verificirani po vseh svetovnih pravnih merilih in je prav, da 
ostanejo v tem okolju), Uroš Lubej (podpora predlogu uvrstitve na dnevni red), mag. Franc Bačar 
(Odbor za družbene dejavnosti je soglasno podprl uvrstitev točke na dnevni red) in Bojan Kekec 
(svetniška skupina SDS podpira uvrstitev točke na dnevni red in hkrati želi, da se točno definira 
4 politične stranke, ki nasprotujejo novomeški univerzi, zato predlog, da se to točno precizira).  
 
Po zaključeni razpravi je župan predlagal ločeno glasovanje o predlogih za razširitev dnevnega 
reda 27. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, čemur ni nasprotoval nihče izmed 
svetnikov.  
 
 
 

S K L E P, št. 462 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  
 
 

S k l e p 
o razširitvi dnevnega reda 

27. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana  
 

r a z š i r i l 
dnevni red 27. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto s točko: 
- 11. Javna univerza Novo mesto.  

(26 ZA, 0 PROTI) 
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana  
 

r a z š i r i l 
dnevni red 27. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto s točko: 
- 22. Obsodba agresije na Ukrajino. 

(26 ZA, 0 PROTI) 
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III. 
Celotni dnevni red 

 
V skladu s 5. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je 
župan predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
 

 
S K L E P, št. 463 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave določil naslednji  

 
d n e v n i   r e d  

27. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev zapisnika 26. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
3. Predlog Zaključnega računa proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2021 
4. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2022 - 

skrajšani postopek 
5. Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 2023 – prva obravnava 
6. Predlog Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Novo 

mesto – prva obravnava 

7. Predlog Elaborata programa opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 

»OPPN Mrzla dolina – Zahod in OPPN  Brod – Drage«  in predlog Odloka o programu 

opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »OPPN Mrzla dolina – Zahod in 

OPPN  Brod – Drage« – prva obravnava 

8. Predlog Elaborata programa opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 

»OPPN Birčna vas - Sever«  in predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih 

zemljišč za območje opremljanja »OPPN Birčna vas - Sever« – prva obravnava 

9. Predlog  Odloka o razveljavitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za 

območje opremljanja »Podbreznik« – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 

10. Predlog Strategije razvoja kulture v Mestni občini Novo mesto 2022 - 2030 
 11. Javna univerza Novo mesto  
 12. Sklep o vzpostavitvi videonadzora na prometnih površinah na območju Mestne občine 

Novo mesto 
 13. Seznanitev z letnimi poročili o poslovanju javnih zavodov za leto 2021 
 14. Predlogi za soglasje k delovni uspešnosti direktorjev oz. ravnateljev javnih zavodov   

za leto 2021 
 15. Poročilo Skupne Občinske uprave občin Dolenjske za leti 2020 in 2021 z oceno  

izvajanja občinskega programa varnosti Mestne občine Novo mesto za leti 2020 in 
2021 

16.  Poročilo o izvedenih aktivnostih Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v 
Mestni občini Novo mesto v letu 2021 in program dela za leto 2022 

17. Obravnava in sprejem Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz Akcijskega načrta 
lokalnega energetskega koncepta Mestne občine Novo mesto in njihovih učinkih 

18.  Določitev osebe za vodenje upravnega postopka v zadevi Zahteva za izločitev župana 
Mestne občine Novo mesto 

19.  Premoženjsko - pravne zadeve 
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       19.1  Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine  
Novo mesto za leto 2021 

       19.2  Predlog 2. dopolnitve načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine   
Novo mesto za leto 2022 

       19.3   Predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

20. Kadrovske zadeve 
       20.1 Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega  

vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Ciciban Novo mesto   
21. Poročilo župana 
22. Obsodba agresije na Ukrajino  
23. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

(26 ZA, 0 PROTI) 
 

IV. 
Skrajšani postopek  

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je v skladu s 34. členom ter 91. členom Poslovnika Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto predlagal obravnavo 9. točke po skrajšanem postopku: 
9.  Predlog Odloka o razveljavitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za 

območje opremljanja »Podbreznik« – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 

 
 

S K L E P, št. 464 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto brez razprave sprejel 

 
S k l e p 

o sprejemu odloka po skrajšanem postopku  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo obravnaval gradivo pod 9. točko: 
9. Predlog Odloka o razveljavitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč 

za območje opremljanja »Podbreznik« – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek 

po skrajšanem postopku.  
(25 ZA, 0 PROTI) 

 
V. 

Združitev obravnave 
 
Župan je v skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
predlagal združitev obravnave za 13. in 14. točko:  
13.  Seznanitev z letnimi poročili o poslovanju javnih zavodov za leto 2021  
14.  Predlogi za soglasje k delovni uspešnosti direktorjev oziroma ravnateljev javnih 

zavodov za leto 2021 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

https://www.novomesto.si/mma/101_predlog_4_dopolnitve_nacrta_ravnanja_s_stvarnim_premozenjem_mestne_obcine_novo_mesto_za_leto_2021/2021092915260265/?m=
https://www.novomesto.si/mma/101_predlog_4_dopolnitve_nacrta_ravnanja_s_stvarnim_premozenjem_mestne_obcine_novo_mesto_za_leto_2021/2021092915260265/?m=
https://www.novomesto.si/mma/102_predlog_sklepa_o_prenehanju_statusa_grajenega_javnega_dobra_lokalnega_pomena_nepremicninam_v_lasti_mestne_obcine_novo_mesto/2021092915272976/?m=
https://www.novomesto.si/mma/102_predlog_sklepa_o_prenehanju_statusa_grajenega_javnega_dobra_lokalnega_pomena_nepremicninam_v_lasti_mestne_obcine_novo_mesto/2021092915272976/?m=
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S K L E P, št. 465 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo združil obravnavo točk 13. in 14.: 
13. Seznanitev z letnimi poročili o poslovanju javnih zavodov za leto 2021 
14. Predlogi za soglasje k delovni uspešnosti direktorjev oziroma ravnateljev javnih 

zavodov za leto 2021 
dnevnega reda 27. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

(25 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 2. točki 
Potrditev zapisnika 26. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto  

 
Predlog zapisnika 26. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila 10. 3.  
2022, je bil v poslovniškem roku objavljen na spletni strani mestne občine.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 466 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je 
 

p o t r d i l 
zapisnik 26. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne 

10. 3. 2022, v predloženi vsebini. 
(26 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 3. točki 
Predlog Zaključnega računa proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2021 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog Zaključnega računa 
proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2021, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 

- poročilo Odbora za gospodarstvo, 

- poročilo Odbora za družbene dejavnosti ter 

- poročilo Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti. 
 

Uvodne informacije pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.   
 
Po zaključeni uvodni obrazložitvi so poročila delovnih teles, ki so obravnavala predlog 
zaključnega računa proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2021, podali: 
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- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 

- mag. Franc Bačar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti,  

- Jasna Kos Plantan, predsednica Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti ter  

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo.  
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki so razpravljali: Alenka Muhič (vprašanje glede prerazporeditev sredstev v višini 5 mio 
in 900 eurov iz posameznih postavk, predvsem na področju hidravličnih izboljšav vodovodnega 
sistema, kjer je bilo planiranih z rebalansom samo pol milijona sredstev, prerazporejenih na to 
postavko iz drugih proračunskih postavk pa kar 1,4 mio eurov; vprašanje, ali se iz zaključnega 
računa lahko vidi obveznosti iz najemnih pogodb v seštevku ter vprašanje, ali so se sredstva med 
odhodki in prihodki pri projektu sistema za izposojo koles GoNM že pričela pokrivati), Uroš Lubej 
(vprašanje, zakaj že tako nizka predvidena sredstva glede projekta Arheološki park niso bila 
realizirana ter vprašanje, ali so bili pri projektu GoNM postavljeni kakšni cilji v smislu uporabe in 
ali so ti ciliji doseženi z vidika upravičenosti te postavke) in dr. Janez Povh (osebno in kot vodja 
svetniške skupine LGM zelo zadovoljen s številkami zaključnega računa).    
 
Na nekatera vprašanja iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 467 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

zaključni račun proračuna  
Mestne občine Novo mesto za leto 2021. 

(24 ZA, 2 PROTI) 
 

 
 
 

K 4. točki 
Predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2022  

- skrajšani postopek  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog Odloka o rebalansu 
proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2022 – skrajšani postopek, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 

- poročilo Odbora za gospodarstvo, 

- poročilo Odbora za družbene dejavnosti, 

- poročilo Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti ter 

- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodne informacije pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.   
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Po zaključeni uvodni obrazložitvi so poročila delovnih teles, ki so obravnavala predlog odloka o 
rebalansu proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2022 po skrajšanem postopku, podali: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo,  

- mag. Franc Bačar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.   
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi, prav tako ni bilo vloženih amandmajev s strani članov 
Občinskega sveta.   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 468 
 

I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o rebalansu proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2022 

v predloženi vsebini v prvi obravnavi. 

(24 ZA, 2 PROTI)  

 

II.  
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K 
o rebalansu proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2022 

v predloženi vsebini v drugi obravnavi. 
(23 ZA, 2 PROTI) 

 
 
 
 

K 5. točki 
Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 2023 – prva obravnava  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog odloka o proračunu 
Mestne občine Novo mesto za leto 2023 – prva obravnava, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 

- poročilo Odbora za gospodarstvo, 

- poročilo Odbora za družbene dejavnosti, 

- poročilo Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti ter 

- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
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Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni (razlogi za sprejem 
proračuna za leto 2023: kontinuiteta za delo na projektih in stabilnost poslovanja; dobra polovica 
proračuna je namenjena investicijam). 
 
Poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog odloka o proračunu Mestne občine Novo 
mesto za leto 2023 – prva obravnava, so podali:  

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet,  

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo, 

- mag. Franc Bačar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.   
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki so razpravljali: 

- Alojz Kobe (proračun je precej ambiciozen, iz njega pa je spet izpadla izgradnja križišča 
na Ratežu, ki bi morala biti skladno s pogodbo med KS Brusnice in MO NM zgrajena že 
do 30. 6. 2012; vprašanje, zakaj se ne pristopi k temu, tako kot tudi ne k izgradnji pločnika 
ob državni cesti, kjer so otroci še zmeraj prisiljeni hoditi direktno po cesti; poziv županu, da 
se do drugega branja ta projekt uvrsti v proračun); 

- mag. Adolf Zupan (podpora sprejemanju različnih strategij; predlog, da se do druge 
obravnave tekstualno in v številkah predstavi, kako se izpolnjujejo te strategije; obstaja 
bojazen, da kakovostne strategije v določenem delu izostanejo); 

- dr. Janez Povh (kot predstavnik staršev v svetu zavoda OŠ Bršljin podaja predlog, da se v 
proračun uvrsti tudi prenova določenih prostorov v šoli, predvsem kuhinje in nekaj učilnic; 
gre za zelo urgentno stvar, saj gre za kuhinjo za 600 učencev); 

- Boštjan Grobler (podpora predlogu svetnika Zupana glede sledenja strategij; mogoče bo 
potrebna korekcija tega proračuna v nadaljevanju vezano na strategije, ki prihajajo 
sukcesivno; glede kadrovskega dela predlog, da se omogoči nove zaposlitve na področjih 
investicij in mobilnosti ter družbene dejavnosti, vezano na realizacijo strategij, ki bodo 
generirale kar nekaj novih aktivnosti občinske uprave);  

- Srečko Vovko (podpora predlogu svetnika Kobeta glede križišča na Ratežu v smeri proti 
Brusnicam, zadevo je potrebno rešiti zaradi industrijske cone; predlog, da se čim več vlaga 
v šport, s katerim se morajo ukvarjati otroci); 

- Marjanca Trščinar Antić (predlog, da se v proračun uvrsti nova delovna mesta v Zavodu 
Novo mesto, predvsem na področju turizma, kjer s tako kadrovsko zasedbo zavod ne bo 
mogel delati več, razvijati pa želijo turizem in odmevne prireditve, za kar je potreben 
kvaliteten kader); 

- Štefan David (z veseljem ugotavlja, da se je v Šmihelu zaključila adaptacija ureditev 
Šmihelske ceste, občina pa tudi intenzivno dela na povezovalni cesti Regrča vas – Šmihel; 
nujno potrebno pa je pospešiti skupaj z državo aktivnosti za Šmihelsko obvoznico za 
razbremenitev samega Šmihela in ureditev dostopa do Šolskega centra Novo mesto).  
 

Na kratko je glede ureditve pločnika in križišča v naselju Ratež odgovarjal župan, mag. Gregor 
Macedoni ter svetnike seznanil, da se bo Občinska uprava do pripomb in predlogov članic in 
članov Občinskega sveta, podanih v prvi obravnavi, opredelila do drugega branja predloga 
odloka.   
 
Po zaključeni razpravi je župan prešel h glasovanju o predlogu odloka proračuna Mestne občine 
Novo mesto za leto 2023 v prvi obravnavi.  
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 469 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 2023 

v prvi obravnavi. 

(24 ZA, 2 PROTI) 

 

 

 
 

K 6. točki 
Predlog Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto 

– prva obravnava   
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog odloka o ustanovitvi 
Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto – prva obravnava, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 

- poročilo Odbora za gospodarstvo ter 

- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni (razlogi za ustanovitev 
Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto). 
 
Poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog Odloka o ustanovitvi Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto – prva obravnava, so podali:  

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet,  

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.   
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki so razpravljali: 

- Alojz Kobe (prošnja za pojasnilo o lastniški strukturi Zarje, in sicer, kakšen delež ima 
trenutno MO NM v Zarji ter pojasnilo o prenosu lastništva, in sicer, ali se s prenosom 
idealnega deleža, ki ga ima občina v Zarji, umika iz lastništva in bo potem Zarja čisto 
privatno podjetje; sporno se mu zdi trgovanje med zgodovinsko gledano deloma 
privatiziranim občinskim podjetjem; zadeva je lahko kar se tiče korupcijskega tveganja zelo 
velika, ker se pretaka davkoplačevalski denar v privatno premoženje in obratno; na mestu 
je obrazložitev, zakaj naj bi se šlo v to zadevo); 

- Boštjan Grobler (ustanovitev stanovanjskega sklada je zelo pomemben korak za Novo 
mesto, vezano na prihajajoča finančna sredstva in enormno potrebo po novih stanovanjih 
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predvsem za mlade družine; MO NM je lastnica nekje 78-79 % v Zarji; v Zarji je potrebno 
ohraniti in lastništvo in kapital ter poslanstvo; Zarja je gospodarska družba, ki rešuje tudi 
neko socialno politiko občine in zato je sklad še toliko bolj pomemben; Zarja s takim 
dvojnim načinom delovanja težko konkurira na trgu, zato podpora temu, da se bodo z 
ustanovitvijo stanovanjskega sklada stvari razdvojile); 

- mag. Franc Bačar (podpora ustanovitvi stanovanjskega sklada; vprašanje, kaj bo z 
ostankom Zarje oziroma ali ima občina program, kako bo transformirala Zarjo oziroma kaj 
bo iz Zarje nastalo; če bo občina umaknila svoj delež, bo delež občine ustrezno 
spremenjen; interes Mestne občine v Zarji se mu zdi pomemben); 

- Maja Žunič Fabjančič (podpora ustanovitvi stanovanjskega sklada; zdi se ji pomembno, da 
neprofitna stanovanja tudi dolgoročno ostanejo v javni lasti tudi za naslednje generacije); 

- dr. Janez Povh (podpora ustanovitvi stanovanjskega sklada; stanovanjska politika je 
pomemben del socialne in razvojne politike in je prav, da občina postane proaktivna na 
drugačen način, kot je bila do sedaj; stanovanjski sklad mora paziti, da stanovanja res 
koristijo tisti, ki so ves čas upravičeni; lažje reševanje stanovanjskega vprašanja je lahko 
magnet in vzvod za privabljanje kadrovskih talentov od drugod in ohranjanje domačih 
talentov; stanovanjski sklad bo lahko pomagal razvijati občino v razvojnem segmentu);  

- Uroš Lubej (podpora ustanovitvi stanovanjskega sklada; zgodba z Zarjo je bila v zadnjih 
letih zelo žalostna zgodba; pomembno je, da stanovanja ostanejo v javni lasti, da ne bo 
prišlo do privatizacije v smislu odprodaje stanovanj zasebnikom; stanovanja naj bi bila 
trajna last MO NM, s katerimi se zadovoljujejo potrebe različnih segmentov ljudi; vprašanje, 
kakšno je razmišljanje občine glede prihodnosti teh stanovanj ter vprašanje, kakšne so 
pristojnosti župana ter nadzornega organa pri imenovanju direktorja sklada); 

- mag. Adolf Zupan (občina mora imeti učinkovit mehanizem za ukrepe na stanovanjskem 
področju; Zarja je zaradi poslovnih odločitev slabela, občina pa mora iti v aktivno 
stanovanjsko politiko in razume, da je to učinkovit mehanizem; predlog, da se do druge 
obravnave še enkrat preveri, ali res lahko nadzorni svet imenuje direktorja, ker v tem ne 
vidi logike ter naj se do druge obravnave naredi časovnica, do kdaj bo stanovanjski sklad 
sprejel prvi poslovni plan ter predlog, da se s tem poslovnim planom seznani občinski svet);  

- Peter Kostrevc (podpora sprejemu odloka; trenutno na območju Novega mesta in okolice 
stanovanja ponujajo privatni investitorji, ki ponujajo stanovanja po visokih cenah, s tem ko 
pa bi občina bolj proaktivno stopila na trg nepremičnin, bodo cene stanovanj ugodnejše in 
stanovanja bodo bolj dostopna širši populaciji; pomemben faktor je jamstvena shema za 
mlade). 

 
Z repliko je sodeloval Alojz Kobe (replika na razpravo predhodnih razpravljavcev, ki so omenjali, 
da morata biti sklad in stanovanja javna; predlog občinskemu svetu in županu, da razmislita o 
poslovni praksi občine Tolmin, ki je dala mladim družinam po zelo ugodnih cenah na razpolago 
opremljena komunalno zemljišča in danes na trgu lahko kupijo stanovanjske enote za 37.000 
eurov; predlog Mestni občini Novo mesto, da da na razpolago zemljišča, kjer bi si mlade družine 
lahko same ustvarile svoj dom, ne pa da jih vežemo v neko finančno odvisnost, da bi morali celo 
življenje živeti v najemniškem stanovanju; mestna občina mora pokriti več skupin, tako skupine, 
ki niso v stanju kot tudi mlade družine, da si ustvarijo neko samostojnost; na ta način bi se 
pridobilo mlade družine, nove davkoplačevalce in razvoj mesta).  
 
V nadaljevanju razprave je sodeloval Srečko Vovko (ne podpira predloga odloka; Zarja je v lasti 
MO NM in ona lahko vse te zadeve regulira; če karkoli ni lastniško urejeno, se je potrebno 
dogovoriti z lastniki; podpira predlog in razmišljanje župana, da je treba urediti stanovanja, ni pa 
potrebe za nov zavod). 
 
Na nekatere pripombe in predloge iz razprave članic in članov Občinskega sveta je podal dodatno 
obrazložitev župan, mag. Gregor Macedoni ter svetnike seznanil, da se bo Občinska uprava do 
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pripomb in predlog članic in članov Občinskega sveta iz prve obravnave opredelila do druge 
obravnave.  
 
Po zaključeni razpravi je župan prešel h glasovanju o predlogu odloka o ustanovitvi Javnega 
sklada Mestne občine Novo mesto v prvi obravnavi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
 
 

 
S K L E P, št. 470 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto  

v prvi obravnavi. 

(22 ZA, 1 PROTI) 

 

 

 

 

K 7. točki 

Predlog Elaborata programa opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 
»OPPN Mrzla dolina – Zahod in OPPN Brod – Drage« in predlog Odloka o 

programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »OPPN Mrzla 
dolina – Zahod in OPPN Brod – Drage« - prva obravnava  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog elaborata ter predlog 
odloka v prvi obravnavi, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
 
Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog elaborata in predlog odloka,  so podali:  

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.   
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
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S K L E P, št. 471 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

e l a b o r a t 
Programa opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 

»OPPN Mrzla dolina – zahod in OPPN Brod – Drage« 
 

in 
 

p r e d l o g  o d l o k a  
o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 

»OPPN Mrzla dolina – zahod in OPPN Brod – Drage« 
 

v prvi obravnavi. 
(22 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 8. točki 
Predlog Elaborata programa opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 

»OPPN Birčna vas - sever« in predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih 
zemljišč za območje opremljanja »OPPN Birčna vas - sever« - prva obravnava  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog elaborata ter predlog 
odloka v prvi obravnavi, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
 
Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog elaborata in predlog odloka, so podali:  

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.   
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 

 
S K L E P, št. 472 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
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e l a b o r a t 
Programa opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 

»OPPN Birčna vas - sever« 
 

in 
 

p r e d l o g  o d l o k a  
o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 

»OPPN Birčna vas - sever« 

 
v prvi obravnavi. 
(24 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 9. točki 
Predlog Odloka o razveljavitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za 

območje opremljanja »Podbreznik« - prva obravnava 
– predlog za skrajšani postopek  

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je pri določanju dnevnega reda odločil, da bo predlog 
Odloka o razveljavitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 
»Podbreznik« obravnaval po skrajšanem postopku.  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog odloka o razveljavitvi 
Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »Podbreznik« - prva 
obravnava – predlog za skrajšani postopek, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 

- poročilo Odbora za gospodarstvo ter 

- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
 
Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Poročila s sej delovnih teles so podali:  

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.   
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
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S K L E P, št. 473 
 
I.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o razveljavitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 

»Podbreznik« v prvi obravnavi. 
(24 ZA, 0 PROTI) 

 
II. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K 
o razveljavitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 

»Podbreznik« v drugi obravnavi. 
(24 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 10. točki  
Predlog Strategije razvoja kulture v Mestni občini Novo mesto 2022 - 2030 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo Odbora za družbene dejavnosti, ki je obravnaval predlog Strategije 
razvoja kulture v Mestni občini Novo mesto 2022 – 2030.  
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Aleš Makovac, direktor Zavoda Novo mesto.  
 
Poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je obravnaval predlog Strategije razvoja kulture 
v Mestni občini Novo mesto, je podal mag. Franc Bačar, predsednik odbora.  
 
Po poročilu Odbora za družbene dejavnosti je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl 
razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki je razpravljal dr. Janez Povh (dokument je vsebinsko v redu pripravljen; predlog 
županu, da se taki dokumenti poskušajo finančno ovrednotiti in se doda časovno dinamiko).  
 
Na predlog iz razprave je odgovoril župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 
 

 
S K L E P, št. 474 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  s t r a t e g i j e 
razvoja kulture v Mestni občini Novo mesto 2022 – 2030. 

(24 ZA, 0 PROTI) 
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K 11. točki 
Javna univerza Novo mesto  

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je pri določanju dnevnega reda odločil, da bo dnevni 
red 27. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto na predlog župana razširil z novo 
točko: Javna univerza Novo mesto.  
 
Odbor za družbene dejavnosti se je odzval na aktualne dogodke v zvezi z ustanovitvijo Javnega 
raziskovalnega zavoda Rudolfovo v Novem mestu in o tem, kot pristojno delovno telo Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto, razpravljal na svoji 21. seji. Odbor za družbene dejavnosti je 
na predlog člana odbora in občinskega svetnika, mag. Adolfa Zupana, svetniška skupina Desus, 
soglasno sprejel sklep:  
1. Odbor predlaga, da občinski svet razširi dnevni red seje z novo točko: Javna univerza v 

Novem mestu. 
2. Odbor poziva župana in občinsko upravo, da do seje občinskega sveta pripravita ustrezna 

gradiva. 
3. Odbor predlaga Občinskemu svet Mestne občine Novo mesto, da sprejme naslednji sklep: 

Občinski svet podpira ustanovitev javne univerze v Novem mestu, vlado Republike Slovenije 
in državni zbor RS pa poziva, da sprejmeta vse potrebne ukrepe za začetek delovanja 
Javnega raziskovalnega zavoda Rudolfovo – Znanstveno in tehnološko središče Novo mesto 
in za preoblikovanje Fakultete za industrijski inženiring Novo mesto. 

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni (strateški cilj Mestne 
občine Novo mesto je javna univerza).   
 
Pri tej točki so razpravljali: mag. Franc Bačar (Odbor za družbene dejavnosti je o tem razpravljal; 
za ustanovitev univerze je ključen FINI), dr. Janez Povh (za razvoj mestne občine je izjemnega 
pomena, da se težišče gospodarskega razvoja vsaj malo prenese iz velikih podjetij tudi na mala 
in srednja podjetja; pogoja za ustanavljanje malih, srednjih in mikro podjetij sta infrastruktura in 
znanje, glede infrastrukture je bilo veliko narejenega, pomembne pa so tudi ustanove znanja; 
statistika o deležu javnih virov namenjenih za visoko šolstvo v RS na primeru Novega mesta; 
poziv svetnikom k enotni podpori tudi v primeru nove vlade), Bojan Kekec (Občinski svet mora 
odločno nastopiti, ker gre za ključen vitalni interes mestne občine in cele Dolenjske; povzel 
postopek dogajanja v Državnem zboru in predlagal bolj odločen predlog sklepa, v smislu, da bi 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto obsodil vsa dejanja Koalicije ustavnega loka (stranke 
LMŠ, SD, SAB in Levica), ki s svojim politikantstvom blokirajo ustanovitev javne univerze v 
Novem mestu, z namenom ohranjanja trenutne centralizacije slovenskega izobraževalnega in 
znanstveno-raziskovalnega prostora in dosedanjih privilegijev, in ob tem zlorabljajo možnost 
instituta posvetovalnega referenduma za odložitev sprejema zakonodaje v tej zadevi), Uroš Lubej 
(vsi člani Občinskega sveta so zavezani k strateškim odločitvam Mestne občine Novo mesto v 
zvezi z razvojem visokega šolstva, ni pa vseeno, kako se to dogaja; Univerza v Ljubljani je rezultat 
kar nekaj desetletij, mogoče dveh stoletij razvoja visokega šolstva v Sloveniji in je za njo dolg 
proces nastajanja; ni mogoče spregledati dejstva, da celotna raziskovalna sfera nasprotuje 
ustanovitvi raziskovalnega centra Rudolfovo, ker je raziskovalna in znanstvena sfera v Sloveniji 
podhranjena; Vlada je zavezana, da se pri takih odločitvah pred sprejetjem odločitev posvetuje s 
pristojnimi posvetovalnimi telesi in tega pri raziskovalnem centru Rudolfovo ni bilo; čudi ga, da 
Vlada na čelo tega zavoda postavlja osebo, ki je izrazito politično zaznamovana in je del skupine 
ljudi, ki ravnokar uničuje radio-televizijo, zato se sprašuje, ali je to dejansko v interesu Mestne 
občine Novo mesto; javna univerza je cilj mestne občine, ampak mora biti tudi cilj države in pred 
takim korakom bi moral biti opravljen dialog z obstoječo znanstveno skupnostjo). 
 
Z repliko je sodeloval dr. Janez Povh (replika na razpravo svetnika Uroša Lubeja).   
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V nadaljevanju razprave so sodelovali: Marjanca Trščinar Antić (govori se o podpori ustanovitvi 
javne univerze in svetniki bi morali jasno definirati stvari in dati podporo; Novo mesto potrebuje in 
si zasluži javno univerzo), Alojz Kobe (Slovenijo že 80 let obvladujejo iste socialistične kriminalne 
združbe, tako energetiko, šolstvo, zdravstvo…; replika svetniku Urošu Lubeju: Univerza v 
Ljubljani do sedaj še nikoli ni imela rektorja, ki ni bil bivši član Zveze komunistov Slovenije in to 
so centri moči, ki se borijo proti konkurenci, ker na prostem trgu z znanjem in sposobnostjo niso 
sposobni konkurirati, ti centri uničujejo tudi samo šolstvo, ker ne dovolijo možnosti, da bi prišli na 
njihova mesta sposobnejši ljudje; za časa vlade KUL je bilo namenjenih proračunskih sredstev za 
šolstvo in šport 1,68 milijarde eurov, v letu 2021 pa 2,47 milijarde eurov; občinski svet mora jasno 
povedati, da ne dovoli politizacije in politikantstva teh kriminalnih združb), mag. Adolf Zupan 
(zadovoljstvo ob sprejetju sklepa o ustanovitvi inštituta; ko bo inštitut deloval, obstajajo v družbi 
vsi mehanizmi za nadzor in tukaj ni nobene bojazni; čuti se zelo dolžnega, da podpira ustanovitev 
takega inštituta v Novem mestu; predlog, da se predlog sklepa posreduje vsem navedenim 
organom in vsem poslanskim skupinam), Janez Murn (predlog, da vsi svetniki podprejo ta projekt; 
prav bi bilo, da imajo domači otroci univerzo in možnost študija v domačem okolju), Štefan David 
(naše gospodarstvo si že od 70-ih let prejšnjega stoletja prizadeva za ustrezne strokovne kadre 
in že takrat se je v Novem mestu začelo izvajati visoko šolstvo, z razvojem gospodarstva se je 
vedno želelo razvijati lastnih izobraževalnih ustanov v tem delu; predlog, da se odločen glas sliši 
iz Dolenjske za bodoče generacije mladih, ki se bodo lahko izobraževale v tem delu). 
 
Na podlagi predlogov svetnikov iz razprave je župan, mag. Gregor Macedoni, predlagal 
dopolnitev osnovnega sklepa v tem smislu, da se sklep posreduje predsedniku Vlade Republike 
Slovenije, Ministrstvu za izobraževanje, znanost in šport, predsedniku Državnega zbora, 
poslanskim skupinam in političnim strankam, ter upoštevaje predlog dodatnega sklepa svetnika 
Bojana Kekca oblikoval in podal na glasovanje končno besedilo sklepa, ki se ga posreduje, čemur 
ni nasprotoval nihče izmed svetnikov.   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi z ločenim glasovanjem na predlog 
župana sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 475 
 

1.  
Občinski svet Mestne občine Novo mesto podpira ustanovitev javne univerze v Novem 
mestu, Vlado Republike Slovenije in Državni zbor Republike Slovenije pa poziva, da 
sprejmeta vse potrebne ukrepe za začetek delovanja javnega raziskovalnega zavoda 
Rudolfovo – Znanstveno in tehnološko središče Novo mesto in za preoblikovanje 
Fakultete za industrijski inženiring Novo mesto v javni visokošolski zavod. 

(23 ZA, 0 PROTI) 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto obsoja vsa dejanja Koalicije ustavnega 
loka (stranke LMŠ, SD, SAB in Levica), ki s svojim politikantstvom blokirajo ustanovitev 
javne univerze v Novem mestu, z namenom ohranjanja trenutne centralizacije 
slovenskega izobraževalnega in znanstveno-raziskovalnega prostora in dosedanjih 
privilegijev, in ob tem zlorabljajo možnost instituta posvetovalnega referenduma za 
odložitev sprejema zakonodaje v tej zadevi. 

(19 ZA, 3 PROTI) 
 

2. 
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Sklep Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto se posreduje Vladi Republike 
Slovenije, Ministrstvu za izobraževanje, znanost in šport, predsedniku Državnega zbora, 
poslanskim skupinam in političnim strankam.  

 
 

 

 

K 12. točki 
Sklep o vzpostavitvi videonadzora na prometnih površinah na območju 

Mestne občine Novo mesto  
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je obravnaval predlog 
sklepa o vzpostavitvi videonadzora na prometnih površinah na območju Mestne občine Novo 
mesto.  

 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni (dodajajo se 
dodatne površine na lokacijah na območju Krajevne skupnosti Bučna vas, ki so vse predlog 
krajevne skupnosti).  
 
Poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je obravnaval predlog sklepa o 
vzpostavitvi videonadzore na prometnih površinah na območju Mestne občine Novo mesto, je 
podal Peter Kostrevc, predsednik odbora.  
 
Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki je razpravljal dr. Janez Povh (prihaja iz krajevne skupnosti, kjer se bodo kamere 
nameščale in podpira predlog sklepa; poziv, da se uporabi oprema ustrezne kvalitete in da bodo 
za tem ustrezne pravne podlage, da bodo tovrstni posnetki lahko v pomoč organom pregona v 
primeru, ko se bodo dogajala kriminalna dejanja). 
 
 
 

S K L E P, št. 476 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  
 
 

S k l e p  
o vzpostavitvi videonadzora na prometnih površinah na območju 

Mestne občine Novo mesto. 
(22 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 13. točki 

Seznanitev z letnimi poročili o poslovanju javnih zavodov za leto 2021 

 

K 14. točki 
Predlogi za soglasje k delovni uspešnosti direktorjev oziroma ravnateljev 
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javnih zavodov za leto 2021 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je pri določanju dnevnega reda v skladu s poslovniškimi 
določili sprejel sklep, da bo združil obravnavo 13. in 14. točke.  
 
Gradivo k 13. in 14. točki je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem 
poslovniškem roku, pred sejo pa še poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala letna poročila 
o poslovanju javnih zavodov za leto 2021 ter predloge za soglasje k delovni uspešnosti direktorjev 
oziroma ravnateljev javnih zavodov za leto 2021, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance,  

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  

- poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti.  
 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna. 
 
Poročila s sej delovnih teles za 13. in hkrati 14. točko so podali:  

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance,  

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- mag. Franc Bačar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti. 
 

Po poročilih delovnih teles je župan odprl združeno razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
Pri tej točki je razpravljal Alojz Kobe (predlog, da bi Občinski svet v prihodnje pridobil letna 
poročila v celoti in ne samo povzetkov).  
 
Na predlog iz razprave je odgovoril župan, mag. Gregor Macedoni (letna poročila so objavljena v 
celoti).  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi z ločenim glasovanjem sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 477 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je 
 

s e z n a n i l 
z letnimi poročili o poslovanju javnih zavodov za leto 2021. 

(23 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

S K L E P, št. 478 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je seznanil s predlogi za izplačilo redne 
delovne uspešnosti direktorjev in ravnateljev javnih zavodov za leto 2021. 
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto potrjuje posamezne predloge za izplačilo redne 
delovne uspešnosti direktorjev in ravnateljev za leto 2021 in soglaša z izplačili. 

(22 ZA, 0 PROTI) 
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K 15. točki 
Poročilo Skupne Občinske uprave občin Dolenjske za leti 2020 in 2021 z oceno 

izvajanja občinskega programa varnosti Mestne občine Novo mesto za leti 2020 in 
2021 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je obravnaval poročilo 
Skupne občinske uprave občin Dolenjske za leti 2020 in 2021 z oceno izvajanja občinskega 
programa varnosti Mestne občine Novo mesto za leti 2020 in 2021. 

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna. 
 
Poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet je podal Peter Kostrevc, predsednik 
odbora.  

 
Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 479 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se seznani s Poročilom Skupne občinske uprave 
občin Dolenjske za leti 2020 in 2021. 
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme in potrdi Oceno izvajanja Občinskega 
programa varnosti Mestne občine Novo mesto za leti 2020 in 2021.  

(22 ZA, 0 PROTI) 
 

 

 

 

K 16. točki 
Poročilo o izvedenih aktivnostih Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v 

Mestni občini Novo mesto v letu 2021 in program dela za leto 2022 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je obravnaval poročilo o 
izvedenih aktivnostih Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Mestni občini Novo 
mesto v letu 2021 in program dela za leto 2022.  

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna. 
 
Poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet je podal Peter Kostrevc, predsednik 
odbora.  
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Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 480 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je 
 

s e z n a n i l 
 

s Poročilom o izvedenih aktivnostih Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v 
Mestni občini Novo mesto v letu 2021 in sprejme program dela za leto 2022. 

(23 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 17. točki 
Obravnava in sprejem Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz Akcijskega načrta 

lokalnega energetskega koncepta Mestne občine Novo mesto in njihovih učinkih   
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročili s seje delovnih teles, ki sta obravnavali predlog letnega poročila o izvedenih ukrepih 
iz Akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta Mestne občine Novo mesto in njihovih 
učinkih, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  

- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo.  
 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna. 
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala:  

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo. 
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 481 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je 
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s e z n a n i l 
 

z Letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega 
koncepta Mestne občine Novo mesto in njihovih učinkih.  

(22 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 18. točki 
Določitev osebe za vodenje upravnega postopka v zadevi Zahteva za izločitev župana 

Mestne občine Novo mesto  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog določitve osebe za 
vodenje upravnega postopka v zadevi Zahteve za izločitev župana Mestne občine Novo mesto.  

 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
Poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog za določitev osebe za 
vodenje upravnega postopka v zadevi Zahteva za izločitev župana Mestne občine Novo mesto, 
je podala Ana Bilbija, namestnica predsednice komisije. 
 
Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 482 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto določi Evo Filej Rudman, članico Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto, za vodenje postopka o zahtevi za izločitev župana 
Mestne občine Novo mesto, mag. Gregorja Macedonija, iz postopka odločanja o pritožbi 
zoper odločbo občinskega inšpektorja Skupne občinske uprave občin Dolenjske, izdano v 
inšpekcijski zadevi nelegalna gradnja enostavnega objekta, št. 0611-0122/2018-27 (11), z 
dne 7.12.2021.  

 
2. 

Članica Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, Eva Filej Rudman, je dolžna 
Občinskemu svetu Mestne občine Novo mesto predložiti pisno poročilo in predlog sklepa 
o zahtevi za izločitev.  

 
3. 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po sprejetju na Občinskem svetu Mestne občine Novo 
mesto 

(22 ZA, 0 PROTI) 
 



 

23 

 

K 19. točki 
Premoženjsko – pravne zadeve  

 
K 19.1 točki 

Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo 
mesto za leto 2021 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog poročila o realizaciji Načrta ravnanja 
s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2021, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
Na predlog župana, mag. Gregorja Macedonija, so bila podana poročila s sej delovnih teles za 
vse premoženjsko – pravne točke skupaj, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 483 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je seznanil s 

 
Poročilom 

o realizaciji Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto 
za leto 2021. 

(22 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 19.2 točki 
Predlog 2. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo 

mesto za leto 2022 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog 2. dopolnitve Načrta ravnanja s 
stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2022, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog 2. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim 
premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2022, sta bili podani pri točki 19.1.. 
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Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 

 
 

S K L E P, št. 484 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

2. dopolnitev Načrta 
ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2022, 

in sicer 2. dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem za leto 2022. 
(21 ZA, 0 PROTI)  

 
 
 
 

K 19.3. točki 
Predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto, 
in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.   
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto, sta bili 
podani pri točki 19.1.. 

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
 
 

S K L E P, št. 485 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  
 

S k l e p  
o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah: 
- katastrska občina 1456 Novo mesto, parcela 761 (ID 923620), 
- katastrska občina 1456 Novo mesto, parcela 1796/2 (ID 7193739), 
- katastrska občina 1456 Novo mesto, parcela 1798/2 (ID 7193735), 
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 669/7 (ID 7239076). 

(22 ZA, 0 PROTI) 
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K 20. točki 

Kadrovske zadeve  

 

K 20.1 točki  

Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega vzgojno-
varstvenega zavoda vrtec Ciciban Novo mesto  

  
Poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani mestne občine.  
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
 
 

S K L E P, št. 486 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 

S k l e p  
o imenovanju predstavnikov ustanovitelja 

v svet javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Ciciban Novo mesto  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto  
 

i m e n u j e 
 

GOLIĆ Klaro, 
KASTREVC Marjetko, 

REDEK Andreja, 
 

za predstavnike ustanovitelja v 
v svet javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Ciciban Novo mesto 

za mandatno obdobje štirih let. 
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 21. točki 
Poročilo župana 

 
Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred 
sejo.  
 
Pri tej točki je podal obrazložitev župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 
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seznanil 
s poročilom župana o realizaciji sklepov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto in 

aktivnostih Mestne občine Novo mesto. 
 
 
 
 

K 22. točki 
Obsodba agresije na Ukrajino  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku. 
 
Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni (gradivo je bilo 
pripravljeno na podlagi svetniške pobude svetnika Alojza Kobeta).    
 
Pri tej točki je razpravljal Alojz Kobe (dopolnil predlog, da bi vsaj za nekaj dni poleg zastav EU, 
Slovenije in Mestne občine Novo mesto izobesili še zastavo Ukrajine, to poslikali in skupaj s 
podporo Občinskega sveta poslali na Veleposlaništvo Ukrajine in predsedniku Ukrajine). 
 
Na predlog svetnika je odgovoril župan, mag. Gregor Macedoni (slika se lahko posreduje 
Veleposlaništvu Ukrajine).  
 
 
 

S K L E P, št. 487 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 
 

s k l e p 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto obsoja agresijo na Ukrajino in izraža podporo 
ukrajinskemu narodu. 

(21 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 23. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

ter odgovori 
 
I. 

Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in članov 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, podana na 26. seji Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto: 
900-0002/2022 - 480 Obsodba agresije na Ukrajino 

900-0002/2022 - 481 Ureditev lastništva gozda Portoval 

900-0002/2022 - 482 Razpis za najemniška neprofitna stanovanja 

900-0002/2022 - 483 Obnova Narodnega doma in pobuda za organiziranje širšega posveta z 
vsemi potencialnimi izvajalci kulturnih programov 



 

27 

 

900-0002/2022 - 484 
 

Ureditev enosmernega prometa in ureditev površin za pešce na ulici Ob 
Težki vodi  

900-0002/2022 - 485 Priprava odloka o urejenosti naselij in krajine 

900-0002/2022 - 486 
 

Urejenost pločnika od pokopališča Srebrniče do vasi Srebrniče in sestanek 
v zvezi s tem 

900-0002/2022 - 487 Položaj skupnosti v vasi Srebrniče 

900-0002/2022 - 488 Prehodi za pešce ob Kandijskem križišču 

900-0002/2022 - 489 Izvedba širše diskusije glede uporabe narodnega doma v prihodnosti 

900-0002/2022 - 490 Najemniška stanovanja 

900-0002/2022 - 491 Olimpijski center NM 

900-0002/2022 - 492 Sončne elektrarne 

900-0002/2022 - 493 Prehoda za pešce na koncu Trdinove ulice 

 
II. 

Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto so na 27. seji Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto podali naslednje  
 

pobude in vprašanja: 
 

1. 

dr. Janez Povh 
900-0003/2022 - 494 
(ustna pobuda) 

Parkiranje pri Zdravstvenem domu Novo mesto 
Pobuda, da Občinska uprava izboljša model parkiranja v 
okolici Zdravstvenega doma. V zadnjih nekaj letih oz. od 
uvedbe dovolilnic se dogaja, da so tako parkirišča ob 
Zdravstvenem domu, kot na drugi strani pri železniški postaji, 
vedno zasedena. Pomembno je, da tista parkirišča niso v 
celoti zasedena, zato pobuda, da se najde neka rešitev, da bo 
parkirišče na voljo ter da se ponovno vzpostavi stanje, kot je 
bilo. 
 

2. 

Alojz Kobe 
900-0003/2022 - 495 
(ustna pobuda) 

Pobuda za izdelavo brvi na otok jase Otočec 
Ponovljena pobuda, da MO NM na eni izmed najlepših lokacij 
v MO NM, na jasi na Otočcu, postavi brv na otok. MO NM ni 
lastnik, a bi to lahko naredili. Na žalost je skrbništvo sedanjega 
sklada zelo slabo. 
 

3. 

Alojz Kobe 
900-0003/2022 - 496 
(ustna pobuda) 
 

Povabilo k ogledu dokumentarnega filma 
Povabilo vsem prisotnim, da si v soboto, ob 21.30 uri, na RTV 
SLO, pogledajo dokumentarni film Vzporedni mehanizmi 
globoke države. 
 

4. 

Maja Žunič Fabjančič 
900-0003/2022 - 497 
(pisno vprašanje in 
pobuda) 
 

Pobuda, da se čim prej začasno zaradi varnosti na celotni 
cesti od vstopa v Novo mesto pri Košenicah, pa vse do 
navezave na kolesarsko stezo pri Kmetijsko gospodarski 
zbornici Novo mesto, zariše varnostne kolesarske oznake  
Glede na posredovan odgovor, št. 900-0019/2021 - 469 
Kolesarska steza v okviru prenove Šmihelske ceste 
https://www.novomesto.si/obcina/obcinski-svet/pobude-in-
vprasanja-
svetnikov/2018122009531475/2022030708065765/ podajam 
svetniško vprašanje in pobudo.  
Zakaj se obnove vpadnic pri obnovah ne poenoti v smislu 
zagotavljanja varnosti vsem udeležencem prometa, tudi 
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kolesarjem? Zahodna vpadnica v mesto (Topliška cesta) se 
ureja na način, da se je kolesarska steza umestila ob cestišču, 
medtem, ko se  na južni vpadnici v mesto skozi naselje 
Košenice in Šmihel, ki generira neprimerljivo večje število 
prebivalcev mesta, ob prenovah ceste v treh fazah ni zgradilo 
kolesarske steze. Gre za drugo največjo soseska v Novem 
mestu, to je Šmihel - Regrča vas, kjer je v letu 2014 živelo več 
kot 3000 prebivalcev, od tega veliko mladih družin z majhnimi 
otroci.« (TUS MONM 2030, 2015: 20) Soseska, ki beleži dvig 
prebivalstva in to predvsem otrok, kot vpadnica v Novo mesto 
nima kolesarske steze. Na tem prostoru so tudi številne 
institucije, ki generirajo veliko število kolesarjev in pešcev: 
Športni center Košenice, Dom starejših občanov, OŠ Šmihel, 
Varstveno delovni center Novo mesto, Oratorij Novo mesto, 
Zavod za vzgojo, izobraževanje in kulturne dejavnosti Friderik 
Irenej Baraga, Šolski center novo mesto, Železniška postaja 
Šmihel itd.  
Ob pobudi, ki sem jo podala 2019 glede iskanja aktualnih 
rešitev glede varnosti kolesarjev, ste zapisali, da bo MONM 
iskala rešitve za izboljšanje trenutnega stanja. »Te rešitve so 
dolgoročne in bodo reševale kolesarski in peš promet ob novi 
obvoznici Šmihel, preveritev možnih rešitev za izboljšanje 
trenutnega stanja na Šmihelski cesti na delu od ŽP Kandija do 
OŠ Šmihel pa bomo opravili v sodelovanju z upravljavcem 
ceste v marcu 2019.« Pobuda in odgovor dostopni na: 
https://www.novomesto.si/obcina/obcinski-svet/pobude-in-
vprasanja-
svetnikov/2018122009531475/2019020611212155/ 
2. Vlagam pobudo, da se čim prej vložijo napori in se začasno 
zaradi varnosti na celotni cesti od vstopa v Novo mesto pri 
Košenicah, pa vse do navezave na kolesarsko stezo pri 
Kmetijsko gospodarski zbornici Novo mesto zariše varnostne 
kolesarske oznake po cesti in kjer je mogoče po pločnikih. 
Predlagani ukrep ni najboljša rešitev, je pa nujno potreben z 
vidika reševanja težav varnosti ranljivih skupin v prometu »hic 
et nunc« in naraščajoče trajnostne mobilnosti in porasta drugih 
oblik prevozov. 

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  
 
Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto ter vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 19.21 uri. 
 
Seja je tonsko posneta. 
 
Zapisala:   
Maja Gorenc l.r.                                                                           Mag. Gregor Macedoni l.r.     
višja svetovalka za občinski svet                                                                  župan 
 
 
Priloga: 
-  Predlog dopolnilnega sklepa svetnika Bojana Kekca pri 11. točki: Javna univerza Novo 
 mesto (Priloga 1).  




